

**SOGN CYKLEKLUBB**

Referat: Styremøte
Tid og stad: Mandag 02.10.2017
Til stades: Catherine Stigen Bøen, Erik Sannebro, Sondre Teigen Lillebostad, Stig Vattekar, Trond Sekse
Forfall: -
Kopi til: Hilde Asperheim, Oddne Skrede

Referent: Trond Sekse

Saksnr:	Sak:	Ansvar/frist:
2017-10-02 / 1	Godkjenning av referat forrige møte OK, med følgjande kommentarar: <ul style="list-style-type: none">Sak 2017-08-14 /2: Stig legg ut oppfordring på facebook til medlemmer om å sende inn opplysningar til medlemsregister + påminning om innbetaling av medlemsavgiftSak 2017-08-14 /3: Catherine melder inn til QT ønske om splitting av innbetaling/økonomioversikt for JR/SFR	Stig Cath.
2017-10-02 / 2	Økonomi Må få bedre struktur i fakturaflyt og få meir eintydig adresse for fakturaer, slik at det vert lettare å ha kontroll over fakturaer, betalingsfristar og bilag. Bør legge ut fakturaadresse på heimesida (postadresse og e-postadresse for fakturaer).	Cath. Stig
2017-10-02 / 3	Årsfest Dato: 21.10.2017 Fottur til Molden Fest etterpå på Kafe Krydder. Påmeldingsfrist laurdagen før.	
2017-10-02 / 4	Jotunheimen 2018 Ny rittleiar må på plass. Endra organisering/ansvarsfordeling ? Oppfordring til medlemmer via facebook om å melde seg til teneste i JR. Møte med JR-organisasjonen for å drøfte løysingar. Ordning/ansvar for vakter må avklarast. Innkjøp av vakttenester kan vere aktuelt, der kostnad vert dekkja gjennom auka deltakingsavgift. Eventuell endring i deltakartal i JR bør vurderast.	Stig



2017-10-02 / 5	Sponsorar Bør vere potensiale for sponsorinntekter (JR sine nettsider, Sogn CK sine nettsider, facebook-sider). Sponsorreklame på nye drakter lite aktuelt pr idag. Jobbing mot sponsorar må vurderast ut i frå behov for klubben/JR.	
2017-10-02 / 6	Medlemsregister Sjå sak 1 (kommentar til forrige møtereferat)	
2017-10-02 / 7	Godtgjersle dugnad Godtgjersle for dugnader for Sogn CK vart drøfta. Styret ønskjer å prøve godtgjering av dugnadsdeltaking. Storleik på godtgjersle i 2018 vert kr 100 pr. dugnadstime, som vert godtgjort i form av dekking av påmeldingskontingent til ritt og/eller klubbklede. Dette vert innført som ei prøveordning for 2018.	
2017-10-02 / 8	Klubbklede Det er ønskje om at alle medlemmer nyttar dei nye draktene.	
2017-10-02 / 9	Reglar for utleige av utstyr Utstyr leigast berre ut til medlemmer. Til dømes 1 stk sykkelbag pr. medlem.	
2017-10-02 / 10	Diverse Søknad om stipend er motteke av tre utøvarar; Johannes Lund U23/Enduro, Jørgen Sekse M13/Landevæg og Thristan Ullebø M16/Landevæg. Stipend vert gjeve desse ihht klubben sine retningslinjer.	
	Neste styremøte: Måndag 27. november 2017 kl 18.00	